
Pôvodný email: 

Dobry den, ako byvaly zamestnanec fakulty chcem upozornit na praktiky s ktorymi som sa 

pocas mojho posobenia na fakulte stretol a dodnes vo mne silne rezonuju.  

1. Pise sa rok 2012 a korupcia je denne omielanym slovom v kazdom mediu - napriek tomu 

existuju na MTF ludia, ktory vymienaju skusky za "sponzorske dary". List je anonymny a 

preto si dovolim byt konkretny. Korupcia sa tyka prof. Plne Meno, cena za skusku je hotovosť 

v obalke. Sucastou dohody je aj zdrap papiera, kde student podpise, ze sa nejedna o uplatok, 

ale o sponzorske - no zamer je obom jasny. Najde sa niekto kto s tym konecne spravi 

poriadok?, budeme mat niekto odvahu na takyto krok? V korupcii su zapojeni aj dalsi, 

ktorych menovat nebudem. 

2. Dochadzka vyvolenych alebo rovny a rovnejsi. Dokedy budeme tolerovat obcasnu 

dochadzku nasich podnikaniachtivych kolegov? Celoplosny problem - tu nebudem menovat, 

bol by to dlhy zoznam. 

3. Podnikanie pocas pracovnej doby - je smiesne ze niekto je v praci a zaroven vo "svojej 

firme", neraz vyuzivajuc zariadenia skoly, nemyslite? Je to normalne? Ako je mozne, ze sa 

prizerame tomu ako niektori z nasich zamest. ponukaju na webe sluzby tech. zariadeni 

fakulty? Iny priklad softverové firmy na Hajdoczyho. Pani, tak takto sa u nas vyuzivaju 

vyskumne hodiny a potom placeme nad vysledkami. 

4. Nakup domacej elektroniky za projektove peniaze. (Pocitace, fotaparaty, tlaciarne, 

projektory...) - niekolko pripadov len v mojom blizkom okoli. 

S odstupom casu zvazujem co s tym vsetkym, vladne vo mne velke znechutenie - ako aj v 

mnohych mojich byvalych kolegoch, ktory este stale pracuju na fakulte. 

Problem je hodny medializacie - preto verim v skoru napravu a jasny signal pre vsetkych.  

B.Z. 

  



Odpoveď vedenia MTF: 

Vazeny pan byvaly zamestnanec, skoda, ze sa nedokazete podpisat, mohli by sme 

komunikovat priamo, s istotou, ze odpoved dostanete a taktiez s presvedcenim, ze nam ide 

spolocne o napravu. K Vasim podnetom: 

ad1/ 

S panom profesorom a jeho nadriadeným, riaditeľom ústavu, si pohovorim a opytam sa ho na 

uvedene skutocnosti. Stale to ale bude v rovine tvrdenie proti tvrdeniu. 

Ak mate dalsie informacie, dajte mi vediet. Ak su Vase tvrdenia pravdive a viete ich dokazat, 

mozete riesit problem obcianskopravne, alebo trestnopravne. Ak tak neurobite, neuspejem ani 

ja, kedze mam len od Vas sprostredkovane informacie. 

Vasa informacia, ze "v korupcii su zapojeni aj dalsi" je sice vazna, ale pre prakticke pouzitie 

bez upresnenia nema vyznam. Skoda, ze nemate odvahu upozornit na pre Vas zname fakty, 

len vyzyvate inych, aby mali odvahu na zaklade sprostredkovanych skutocnosti spravit 

poriadok. Som za, len mi povedzte, kde, s kym a na zaklade akych relevantnych dokazov. 

Verte, ze dokazane prijatie uplatku by bolo pre mna dostatocnym dovodom na rozviazanie 

pracovneho pomeru. 

ad 2/ 

Suhlasim. Znova skoda, ze neuvadzate nic konkretne. Zaviedli sme dochadzkovy system a 

dokonca kamery pri zapisovacich terminaloch. Za kontrolu evidencie odpracovaneho casu su 

zodpovedni riaditelia ustavov a veduci odborov. Ako byvaly zamestnanec iste viete, aku 

nevolu to sposobilo a ze to bolo interpretovane ako zasah do akademickych slobod. 

Dochadzku postupne "cistime" u zamestnancov a aj doktorandov. Ak prejde navrhovana 

novela vysokoskolskeho zakona o jednom 100 percentnom uväzku vysokoskolskeho ucitela, 

budeme moct urobit dalsi krok. Terajsia legislativa nahrava nepoctivcom, lebo zamestnanci 

skolstva nemaju ani len povinnost zamestnavatelovi oznamit dalsie uvazky. 

ad 3/ 

Nie je to smiesne a ani normalne. Sledovanie vyuzivania pracovnej doby zamestnanca je v 

kompetencii priameho nadriadeneho. Uvedte prosim webove stranky, kde zamestnanec MTF 

ponuka sukrobne sluzby s vyuzitim zariadeni fakulty. SW firmy na Hajdoczyho platia riadne 

najom za priestory. Predmet ich podnikania je mimo hlavnej cinnosti MTF. Samozrejme, je 

mozne, ze zamestnanci vyuzivaju svoje know-how aj pre sukromne podnikanie, poradte mi 

ale, ako sudne dokazat, ze je to v case evidovanom ako praca pre MTF. Znovu Vas vyzyvam, 

ak mate relevantne informacie, poskytnite ich. 

ad 4/ 

Na vyuzivanie projektovych penazi sme mali opakovane nezavisle kontroly z grantovych 

agentur a kontrolnych utvarov STU a ministerstiev, nikdy nebolo stanovene pochybenie v 

oblasti, ktoru uvadzate. Samozrejme, ak si zamestnanec pozicia elektroniku domov, nie je to v 

poriadku. Tlaciarne sme zakazali nakupovat v r. 2007, projektory su pouzivane na vyucbu, 



notebooky su kupovane s cielom, ze budu priradene riesitelom. O fotoaparatoch a dalsich 

zariadeniach neviem nic, ak mate na mysli nieco konkretne, povedzte to. 

S uctou 

O. Moravcik, dekan 

 


